

Circular

تعميم

Important to Authorized Health Service Providers

The Council has adopted recently the launch and implementation of health insurance policies for those coming to the Kingdom of Saudi Arabia for the purpose of a multi-purpose visit such as tourism, business visit or visiting relatives.

In line with our beloved Kingdom's vision to serve guests of the Lord, we have cooperate with Doyof Al Rahman Program to launch and apply health insurance for visitors coming to the Kingdom for the purpose of (Umrah Performing) through a qualified health insurance companies from the Cooperative Health Insurance Council.

Whereas the healthcare for arrivals to to the Kingdom with Umra visa will be limited to emergency cases that were classified on the online portal for ministry of health

<https://www.moh.gov.sa/eServices/Licences/Documents/27.pdf>

Therefore, we hope to provide health care services to them according to the benefits specified in the insurance policy for Umrah Performing, and to submit claims to insurance companies according to the approved policy and procedure

Note that the Council has made available an inquiry service for holders of health insurance policies through its online portal, which through you can know all information related to the insurance policy by using the border registration number

هام لمقدمي الخدمة الصحية المعتمدين

قام المجلس مؤخراً بتبني إطلاق و تطبيق وثائق التأمين الصحي على القادمين إلى المملكة العربية السعودية بغرض الزيارة المتعددة الأغراض مثل السياحة وزيارة العمل أو زيارة الأقارب.

وتماشياً مع رؤية مملكتنا الغالية لخدمة ضيوف الرحمن فقد قمنا وبالتعاون مع برنامج ضيوف الرحمن بإطلاق وتطبيق التأمين الصحي على زوار المملكة بغرض (أداء مناسك العمرة) من خلال شركات التأمين الصحي المؤهلة من مجلس الضمان الصحي التعاوني.

وحيث أن الرعاية الصحية للقادمين إلى المملكة بتأشيرة العمرة سوف تقتصر على الحالات الطارئة حسب الرابط الإلكتروني لفرز الحالات الطارئة على البوابة الالكترونية لوزارة الصحة:

<https://www.moh.gov.sa/eServices/Licences/Documents/27.pdf>

عليه نأمل تقديم خدمات الرعاية الصحية لهم حسب المنافع المحددة في وثيقة التأمين الخاصة بالمعتمدين ورفع المطالبات إلى شركات التأمين حسب الإجراءات النظامية المتعمدة لذلك

علماً بأن المجلس قد أتاح خدمة الاستعلام عن حملة وثائق التأمين الصحي للقادمين إلى المملكة العربية السعودية بغرض الزيارة على بوابة المجلس الإلكترونية والتي يمكن من خلالها معرفة معلومات التأمين باستخدام رقم الحدود.